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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-14 
Rijeka,  01.09.2020. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 19. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
19. sjednica VMO Draga održana je 01.09.2020. s početkom u 17,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Komunalna problematika 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD1 
Vijeće je informirano o sljedećem: 
• Vijeće Mjesnog odbora Draga dobilo je na znanje mail gosp. Mateja Burića koji je dostavio 
fotografije na kojima je vidljivo stanje potpornoga zida u naselju Draga (MO Draga) u blizini 
obiteljske kuće koja se nalazi na adresi Brig 73. Trenutno stanje potpornog zida sa fotografija 
je loše, stoga uslijed kiša prijeti odron kamenja na prometnicu koja je u tome djelu relativno 
uska, a preglednost je vrlo mala, stoga moli informaciju što je potrebno učiniti kako bi nadležne 
službe izašle na teren i pristupile sanaciji potpornog zida. 
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Draga VMO Draga je upoznato je s zahtjevom gosp. Mateja Burića te 
je  jednoglasno usvojilo da s obzirom da je stranka izravno uputila djelatnicima Rijeka Prometa 
informaciju o stanju dijela pokosa na kolnik u ulici Brig u blizini kućnog broja 73., Vijeće MO će 
također zatražiti od Rijeka Prometa ali i Komunalnog redarstva povratnu informaciju o 
mogućnosti sanacije. Isto tako zatražiti će se pojačan nadzor stanja na terenu i u slučaju 
pogoršanja stanja postavljanje odgovarajuće prometne signalizacije.  
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• Vijeće Mjesnog odbora Draga dobilo je mail gđe. Andreje Barac iz Pelinove Gore u kojem 
se obraća kako bi informirala da na cesti u Novom Naselju prema mjesnom groblju ima jedan 
slobodan pas, izgleda kao crni labrador koji je spreman ugristi prolaznike. Napominje da je vrlo 
nezgodno prolaziti onuda jer je pas opasan, a kako kod kuće ima svog psa konstatira da zna 
raspoznati potencijalnu opasnu situaciju. 
Zamjenik predsjednika Ivan Pribanić informira da je po dobivenoj informaciji o problemu u 
Novom naselju odmah kontaktirao s vlasnikom psa, koji je suglasan, te se radi na tome da će 
se pas udomiti.  
Nadalje u mail- u gđa. Andreja Barac napominje da su se u Pelinovoj Gori pojavili žohari i u 
kući i izvan kuće na zidovima i dvorištu kod nje i kod još dviju susjeda. 
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Draga jednoglasno se je složilo da se gđi. Andreji Barac dostavi 
informacija da je Vijeće MO upoznato je s oba zahtjeva, te da je u svezi problema pojave 
žohara Odjel gradske uprave za komunalni sustav dostavio K.D. „Vodovodu i kanalizaciji“ 
nalog za daljnje postupanje.  
Nadalje po pitanju rješavanja problema u Novom naselju, zamjenik predsjednika kontaktirao s 
vlasnikom psa, koji je suglasan, te se radi na tome da se pas udomi. 
 
• Vijeće Mjesnog odbora u mjesecu svibnju dostavilo je mail gospodinu Ivanu Šimatoviću iz 
Odjela gradske uprave za komunalni sustav u svezi potreba provođenja mjera dezinsekcije na 

javno prometnoj površini i ostalim javnim površinama kroz cijelu Dragu, kao i potrebu 

provođenja tretmana suzbijanja komaraca metodom hladnog zamagljivanja . 
U dobivenom odgovoru navedeno je da će se mjere suzbijanja komaraca provoditi sukladno 
prijavama i o istome će Vijeće biti obaviješteno. 
Kako su mještani Drage ponovo postavili upit kada će se provesti mjere suzbijanja komaraca u 
Dragi, ponovljen je upit prema gosp. Ivanu Šimatoviću da postoji velika potreba za 
provođenjem istog. 
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Draga primilo na znanje. 
 
• Vijeću Mjesnog odbora Draga obratila se je gđa. Ivanka Margan s primjedbom da pješački 
put koji vodi od naselja Brig kbr.2 prema naselju Orlići kbr.40 nije očišćen od nepoželjne 
vegetacije, te je spomenula da ima još nekoliko primjedbi za Vijeće MO. 
Tajnica informira članove Vijeća da je upoznala gđu. Ivanku Margan da je u mjesecu svibnju 
Rijeka Prometu gosp. Leu Kuriliću dostavljen zahtjev za orezivanjem nepoželjne vegetacije na 
pješačkom putu koji vodi od naselja Brig kbr.2 prema naselju Orlići kbr.40. 
Ponovo je dostavljena prijava mail-om u kojem je gosp. Leu Kuriliću navedeno da su mještani 
koji koriste pješački put dostavili primjedbu i upit kada će se orezati i očistiti nepoželjna 
vegetacije s puta, a koja je prijavljena još u mjesecu svibnju. 
Upit su postavili i mještani Gornjih Tijana kada će se pokositi trava koja je uz cestu, a koja je 
Rijeka Prometu također prijavljena u mjesecu svibnju. 
Isto tako ponovljeno je da se je zatražilo i orezivanje nepoželjne vegetacije uz put do 
sportskog igrališta u Dragi, a da nije napravljeno.  
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Draga primilo je na znanje, te nadalje donosi zaključak da se na 
sljedeću sjednicu Vijeća pozove gđa. Ivanka Margan kako bi mogla izložiti svoje primjedbe i 
sugestije koje je u telefonskom kontaktu spomenula. 
Obavijest koja se nalazi u oglasnoj ploči ispred Hrvatskog doma Draga na kojoj su navedeni 
telefonski brojevi nadležnih službi Grada Rijeke nadopuniti će se s kontakt telefonima 
nadležnih referenata iz Grada Rijeke, Odjela gradske uprave za komunalni sustav, Direkcije 
komunalnog redarstva i Rijeka Prometa. U obavijesti za sve građana stajati će i kontakt telefon 
Lovačkog društva „Jelen“. 
 
• Vijeće Mjesnog odbora Draga ponovilo je zahtjev prema gosp. Zoranu Tadiću iz Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav u svezi potrebe uklanjanja nepoželjna vegetacija s mreže 
i oko sportskog igrališta u Dragi koji je dao nalog K.D. Čistoći, ali do sada nije ništa učinjeno. 
 
• Vijeće Mjesnog odbora Draga ponovilo je zahtjev prema Rijeka Prometu gosp. Miroslavu 
Badriću u svezi oštećenja rešetki u ulici Brig 45 koja je još više propala od prve prijave, te se 
traži hitno postupanje. 
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 Vijeće Mjesnog odbora Draga dobilo je od Odjela gradske uprave za komunalni sustav 
povratnu informaciju u svezi dostavljenog zahtjeva mještanke Ljiljane Tumara u kojem je 
zatraženo da se izvrši uklanjanje grana koje rastu iz Gradskog zemljišta u privatno dvorište. 
Odjel gradske uprave za komunalni sustav naveo je da su sukladno traženju obavili uvid u 
sanje na terenu i vlasničke listove te obavještavaju da se komunalni poslovi obavljaju u skladu 
s odobrenim sredstvima temeljem kojih se sačinjava program i plan za tekuću godinu. To se 
odnosi i na održavanje i uređenje javnih zelenih površina. Budući da se radi o samonikloj 
sastojini koja nije dio uređene javne zelene površine održavanje iste nije u nadležnosti ovog 
Odjela, te nisu osigurana sredstva u okviru redovnog održavanja, a niti u okviru Prioriteta 
Mjesnog odbora Draga. Nadalje navode da nažalost, gospodarske okolnosti i financijska kriza 
koja je ove godine, naročito naglašena zbog novonastale situacije uzrokovane korona 
virusom, nikako nam ne idu u prilog. To podrazumijeva da dinamika radova na održavanju i 
uređenju svih javnih zelenih površina ovisi o financijskim mogućnostima i daljnjem razvoju 
situacije.  
Slijedom navedenog obvezujemo se stabla orezati čim se zato steknu uvjeti. 
Dobiveni odgovor dostavljen je gđi. Ljiljani Tumara kao i broj telefona nadležne osobe Ivane 
Parac iz Odjela gradske uprave za komunalni sustav koja je odgovor i dostavila. 
Zaključak  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se je jednoglasno složilo da nije zadovoljno s dobivenim 
odgovorom stoga će se kontaktirati s nadležnima i dati primjedba da je potrebno preuzeti 
obvezu o provođenju navedenog. Kontaktirati će se gđa. Ljiljana Tumara i upoznati s 
zaključkom Vijeća te saznati da li je u međuvremenu s nekim od nadležnih kontaktirala i dobila 
neku novu informaciju i da li se slaže s zaključkom Vijeća te da li ima što za dodati u 
primjedbu. 
 
• Vijeće Mjesnog odbora Draga u mjesecu lipnju dostavilo je komunalnom redarstvu mail u 
kojem se obavještava da je nepoželjna vegetacija uz glavnu drašku prometnicu nabujala u 
velikoj mjeri. Na terenu trenutno je uočeno da u ulici Brig kod kbr. 54.55 i 57 nije učinjeno 
ništa, pa je zatražena povratna informacija od kom. redara, međutim on je zatražio da članovi 
Vijeća dostave imena vlasnika navedenih parcela. 
Zaključak  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se je jednoglasno složilo da će se komunalnom redaru uputiti 
mail u kojem će se navesti da je konstatirano da je stanje vegetacije na dijelu ceste u ulici Brig 
kod kbr. 54.55 i 57 nepromijenjeno, te vezano za traženje informacije o vlasnicima, Vijeće o 
istom ne raspolaže, stoga će tražene podatke kom. redar morati potražiti u svojoj službi. 
 
Vijeće Mjesnog odbora Draga je jednoglasno  donijelo zaključak da se dostavi sljedeće: 

 Rijeka Prometu, gospodinu Miroslavu Badriću da se pismeno očituje o daljnjem planu 
postupanja u svezi obećane sanacije oštećenog kolnika u Tijanima kod kbr.24. 

 Gradu Rijeci, Direkciji plana i razvoja gđi Kristini Banić i u Rijeka Promet gosp. Vladi 
Klobučaru da je mišljenje Vijeća MO Draga da bi trebalo ukloniti postojeće ležeće policajce koji 
se nalaze u ulici Brig iz razloga što je Područna škola Draga zatvorena, te nadalje objekt više 
neće biti u toj funkciji. Zatražiti će se izvid na terenu, te stručno mišljenje o predloženom. 

 Mještanima Sanjinu i Alenki Knez dostaviti će se dopis da su se Vijeću MO Draga obratili 
mještani s primjedbom da nepoželjna vegetacija onemogućava prolaz javnim putem u Gušću i 
koji je potrebno prijaviti nadležnim službama Grada Rijeke. 
Vijeće MO će stoga prvo obavijestiti gore navedene vlasnike iz čije okućnice nepoželjna 
vegetacije raste, te zamoliti da u roku od 7 dana jave na broj mob koji će stajati u dopisu (broj 
predsjednika MO), kako bi dali povratnu informaciju o rješavanju navedenog ili će se o istom 
morati obavijestiti nadležne službe. 
 
 
Sjednica je završila u 20,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


